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Precautions 
注意事项 

 

Precautions 
注意事项 

 
NOTE 
This document aims to providing simple and distinctive guidelines for hardware installation. 
For details on the installation operation steps, refer to the Installation Guide delivered in the 
form of CD-ROM along with the equipment. 
本手册用于为设备硬件安装提供简明快捷的操作指导，如需参考安装操作步骤的详细完整描 

述，请参阅随设备发货的光盘中的《安装指南》。 
IMPORTANT NOTE: 
FCC Radiation Exposure Statement: 
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled 
environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 
710cm between the radiator & your body. 
 

 
DANGER 

Thunderstorm  雷雨 
High voltage and AC operations, or operations on an iron tower and a mast on a thunderstorm 
day are prohibited. 
严禁在雷雨天气下进行高压、交流电，及铁塔、桅杆作业。 

 
DANGER 

Working at Heights  高空作业 
When working at heights, prevent objects from falling down. 
高空作业时，注意防止物体坠落。 

 
DANGER 

Hoisting Heavy Objects   吊装重物 
When heavy objects are hoisted, do not stand or walk under the boom or the objects. 
吊装重物时，严禁在吊臂、吊装物正下方走动。 

 
CAUTION 

Microwave  微波 
Strong radio frequency can harm the human body. Do not stay too close to the antenna in the 
emitting direction of the antenna when the microwave communication equipment is working. 
Before installing or maintaining an antenna on the iron tower or the mast installed with more 
than one antenna, avoid the strong radiation from the other antennas. 
高强度射频信号有害人体健康。在微波通信设备正常工作时，人员应避免在天线发射方向上离 

天线太近。特别是在装有多个天线的铁塔、桅杆上对某一天线进行近端安装、维护等操作时， 

避免受到其他天线的强辐射。 
 

CAUTION 

IF Cable  中频电缆 
Before installing or removing an IF cable, turn off the ODU power switch. 
在安装、拆除中频电缆前，必须关闭ODU的电源输出开关。 
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Installing the hybrid coupler on the 
antenna or the ODU adapter 

在天线或ODU适配器上安装合路器 
 

P10-11 Installing the ODU on the antenna 
or the ODU adapter 

在天线或ODU适配器上安装ODU
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Installation FLow 
安装流程 

Flow of Installing the ODU with the Waveguide Interface - 
on One Single-Polarized Antenna 
波导接口ODU的安装流程 -  在一面单极化天线上 

 

 
Installation flow 
安装流程 
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Installation FLow 
安装流程 

Flow of Installing the ODU with the Waveguide Interface - 
on One Dual-Polarized Antenna 
波导接口ODU的安装流程 - 在一面双极化天线上 
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Installation FLow 
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Flow of Installing the ODU with the Coaxial Interface - 
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同轴接口ODU的安装流程 - 在一面单极化天线上 
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Installation FLow 
安装流程 

Flow of Installing the ODU with the Coaxial Interface - 
on One Dual-Polarized Antenna 
同轴接口ODU的安装流程 -  在一面双极化天线上 
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Installing ODU Cables 
安装ODU电缆 

 

Installing the Lightning Arrester  and Its PGND Cable (Optional) 
安装避雷器及避雷器的保护地线（可选） 

 
 

NOTE 
This operation is required only when the radio site needs to be configured with the lightning 
arrester. 
如果站点配置有避雷器，才需要执行此步骤。 

 
Installing the lightning arrester and its PGND 
cable 
安装避雷器及避雷器的保护地线 
Install the grounding cable of the lightning arrester 
to the "Surge" end of the lightning arrester and 
fasten it using a nut and a spring washer. 
将避雷器的保护地线安装到避雷器的浪涌端，用螺 
帽和弹性垫片拧紧。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fix the grounding cable of the 
lightning arrester and the 
PGND cable of the ODU to the 
grounding stud of the ODU. 
避雷器地线与ODU保护地线一起 
紧固在ODU的接地螺柱上。 
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Installing ODU Cables 
安装ODU电缆 

 

Installing the IF Cable  - Making Waterproof Curves 
安装中频电缆 - 制作避水弯 

 
 

Making waterproof curves 
制作避水弯 

 
 

IF cable 
中频电缆 

ODU 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

TIP 

IDU  
Water proof curve 

避水弯 
 
IF cable 
中频电缆 

Waterproof curve 
避水弯 

Coil the IF cable into a circle with a diameter of 0.6 m and bind it onto the mast after the IF 
cable passes the waterproof curve under the ODU for future adjustment of the antenna 
position. 
在ODU下方的避水弯后，应该把中频电缆盘一个直径0.6m的圈并绑扎在抱杆上,以备调整天线位 
置时使用。 
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45° 

4
Installing ODU Cables 
安装ODU电缆 

 

Grounding the IF Cable - Grounding Points 
中频电缆的接地 - 接地点 

 
 

Grounding points of the IF cable 
中频电缆接地点 

 
 
 
 

 
ODU 

45° 
ODU 
1 6 5 

 

 
1 

 
 

4 
 
 
 
 
 

3 2 
2
 

 
IDU IDU 

 
 

1   The place about one meter away from the IF interface of the ODU 
距离ODU中频接口1m左右范围内 

2   The place about 0.5 to 1 meter away from the cable entry of equipment room or outdoor 
cabinet 
入室电缆窗口外侧或室外机柜外侧0.5m～1m左右的范围内 

3   The place on the roof edge about one meter away from the turning point of the wiring ladder 
离开塔体引至室外走线架前1m左右范围内 

4   The middle point of the cable (when the cable is longer than 60 meters) 
塔上电缆的中部（塔上电缆长度超过60m） 

5   The place on the roof edge about one meter away from the turning point of the wiring ladder 
(when the horizontal portion of the cable on the roof-top is longer than 30 meters) 
在楼顶边沿距走线梯折弯前1m左右范围内（电缆在楼顶水平走线超过30m） 

6   The middle point of the horizontal portion of the cable (when the horizontal portion on the 
roof-top is longer than 60 meters) 
水平走线的中部（电缆在楼顶水平走线超过60m） 

 
CAUTION 

 
The grounding point depends on the installation mode and the length of the IF cable. 
Generally, the IF cable should be grounded to a minimum of three points. When the IF cable is 
longer than 60 meters, add a grounding point for every extra 30 meters. 
接地点与安装方式、中频电缆长度有密切关系。通常情况下，中频电缆至少应三点接地，如果 
中频电缆长度超过60m，则每多30m需要增加一个接地点。 
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